
V Libochovanech dne 05. listopadu  2008 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Blíží se konec rozpočtového roku, začneme bilancovat. V současné chvíli probíhá na území obce 

investiční akce, která je dotovaná z peněz Krajského úřadu. Jedná se o rozšíření komunikace při 

vjezdu do horní části obce a její odvodnění. Částečné rekonstrukce se dočká také cesta kolem Labe 

od nádraží pod Tři kříže a cesta k chatám v Libochovanech. 

 Vybudované hřiště pro děti v Řepnici už přivítalo první dětské uživatele, dospělí se odpočinkového 

zázemí dočkají v příštím týdnu. Firma zpracovatele dřeva z Nýdku vybuduje u Labe a v Řepnici 

odpočinkové sezení včetně stolů a přístřešků. K montáži jim bude poskytnut prostor v zámeckém 

areálu a protože se zdrží déle, budou nocovat v naší ubytovně. 

Osvětlení do Řepnice také funguje, lampa, kterou nám jakýsi „umělec“ naboural je už vyměněná, 

zatím nesvítí, ale to dáme do pořádku. 

Dětem v Mateřské škole jsme tento týden předali dárek. Byly jím hračky do vnitřního prostoru, 

houpačky a stavebnicové prvky pro pohybovou výchovu, vše v hodnotě 20 414,- Kč. Stejnou 

stavebnicovou sestavu mají i děti na odpolední cvičení rodičů s dětmi v  tělocvičně v budově 

Obecního úřadu. Na příští rok bychom rádi vybudovali herní prvky i v Libochovanech, aby v obou 

částech obce měly děti podobné šance k využití volného času. 

Staročeská hospoda zahájila provoz se staronovým majitelem a obsluhou, panem Jiřím Hrubým. Jak 

se bude dařit se uvidí až po nějakém tom čase provozu. Zimní měsíce nejsou vždy tím nejlepším 

startem pro podnikání v pohostinství na malé obci. 

V posledních týdnech se rozeběhlo jednání ohledně možnosti vybudování čistírny odpadních vod 

pro naši obec tak, aby bylo možné nové objekty stavět již s napojením na odpadní kanalizaci a 

stávající objekty  připojit také. Zatím je to pro nové obyvatele velká zátěž. Rozhodně to nebude 

jednoduché, protože bez státní podpory se takový záměr nepodaří ani dát na papír. Natož potom 

postavit. Předpoklad je, že do voleb nové obecní samosprávy v roce 2010 se zpracuje projektová 

dokumentace a nové zastupitelstvo bude mít velký úkol získat dotaci a poté realizaci stavby. 

Výhledově se ale tato námaha určitě vyplatí. Potom už rozvoji obce nebude bránit takřka nic. 

V uplynulých dnech mne navštívil zástupce firmy, která se zabývá získáváním el. energie 

z fotovoltaických článků. V našem územním plánu je pro výrobní plochy určen pozemek pod 

kamenolomem, mezi silnicí a železnicí. Ano, tam, co se neustále opravuje vodovodní přípojka.  Tam 

se snad už nedá zkazit zhola nic. Takže je celkem možné, že u našich severozápadních hranic vyroste 

pole namodralých panelů, které budou moci dodávat energii do sítě odběratelů  v obci samotné. 

Ale počkáme na posudky znalců. 

Silnice do Ústí n.L. je pod lomem opravená, já osobně jí nedávám příliš šancí na dlouhodobější 

přežití v této nové podobě. Když vidím, co se tam dnes a denně děje, tak si myslím, že další opravy 

na sebe nenechají dlouho čekat. 

Vaky na listí se osvědčují a stále více obyvatel naší obce si je objednává a zbavuje se tak legálně za 

opravdu mírný poplatek zeleného odpadu ze zahrad, hlavně listí. Je to přírodě ku prospěchu, 



protože odpadá nežádoucí spalování na zahradách i mimo ně. Zvláště pak v období velkých mlh, 

které nás v letošním podzimu opravdu dost trápí. Poslední sběr velkoobjemového odpadu byl 

opravdu nabitý, na příští rok se bude muset uvažovat o častějším přistavení kontejnerů. Někteří 

naši spoluobčané se chovali u nádob s odpadem poněkud neurvale a vztekle, což je samozřejmě 

zbytečné. Kdybychom totiž všichni podlehli svým vášním, tak bychom možná odcházeli z takovýchto 

akcí s boulemi pod okem a to je v kultivované společnosti naprosto zbytečné. Byla bych pro, 

abychom si tyto výpady odpustili a chovali se opravdu slušně, když jde „jen“ o odpad z domácností. 

V posledním a zároveň i prvním čísle „Obecního zrcadla“ jste měli možnost přečíst si  srovnávací 

tabulky odevzdávání odpadů. Sice se zvětšuje počet obyvatel, kteří odpady třídí, ale ještě jsme 

nedosáhli toho ideálu, aby při svozu běžných odpadů z popelnic nebyl při výsypu slyšet zvuk 

tříštěného skla, které jinak patří do jiného, tomu určeného kontejneru. Potom by nebylo třeba mít 

zaplacený svoz třeba každý týden, ale jen jednou za čtrnáct dní. Já vím, je to pohodlnější házet 

všechno na jednu hromadu nebo do jedné nádoby, ale není to dobře. 

  

Zatím nám počasí dovolí práce na zahradách, výlety po okolí, které je jedinečné, pěstování různých 

druhů zábavy  a  odpočinku. Přeji vám všem, abyste si zbytek podzimu  užili ve zdraví a s jasnou 

myslí.      

  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


